



Botkyrka Brukshundklubb

Grödinge 2024-09-24

Protokoll styrelsemöte

Plats: Botkyrka brukshundklubb

Närvarande: Ingrid Tapper, Lena Nordqvist, Bengt Syrén, Marina Farina, Mathias Sköld Strandberg, Emmelie Tilly, Jenny Mild, Tomas Klingberg, Valentyna Yasinska.

Ej Närvarande: Kerstin Karlsson

§1. Mötet öppnas av ordförande Ingrid Tapper.

§2. Godkännande av dagordning gjordes.

§3. Mathias valts till justerare

§4. Föregående protokoll är justerat, kommer att skrivas ut och påskrivs vid nästa styrelsemöte.

§5. Skrivelser genomgås:

1. Kommit skrivelse från "Svenska kennelklubben" med rekommendation om att nyttja de nya utställningsdomarna. Detta är inte aktuellt för BBK, då vi inte har några planer för utställning i nuläget.
2. Skrivelse från medlem om att Strängnäs BK fyller 75-år, som skall besvaras.
3. Skrivelse/information om RAS/RUS konferens 2024 "Samarbete & erfarenhetsutbyte" som kommer att vara digitalt den 2 nov. Detta email ska skickas vidare till Mathias för att läggas på BBK:s hemsida.
4. Skrivelse/information från kommunikationsansvarig på SBK om att det justerade protokoll från 2024 års kongress finns nu på hemsida. Detta email ska skickas vidare till Mathias för att läggas på BBK:s hemsida.
5. Skrivelse/information har kommit från SBK om att arbete inför regelrevidering 2027 är nu igång för "Lydnad", "Mondioring", "Rallylydnad" och "Bruks" olika grenar.

§6. Rapporter

a) **Ekonomi**

Balansräkning och resultatrapport gicks genom. Klubb ligger bra i ekonomi, även om några fakturor är inte ännu betalda. Vi ligger plus i beräknat resultat.

b) **Sektorer och Kommittéer**

◆ **HUK**

Några kurser är framskjutna, och några ställdes in.
Instruktörmöte snart för att planera kurser till nästa år.
Nya instruktörer kommit i gång. Diskuteras att det är bra att ha 2 instruktörer på en och samma kurs som kan hjälpas åt på kurser, då får kursare bättre hjälp och flera deltagande kan tas in på kurs.
Önskas från kassören att HUK tar över deltagarlista och rapportering.

◆ **TK**

flera tävlingar har ordnats.
Planen för nästa år är gjort, ser ut ungefär som i år, tävlingsprogram skickat till distriktet.
Resultat från NOM diskuteras. Elektronisk tabell med resultatrapportering uppskattas.

◆ **RUK**

Inget att rapportera



◆ **Kök och Festkommittén**

Inget. Tävlings bemanning fungerat.

◆ **Anläggning**

1. Diskmaskin gammal och det ta lång tid att disken blir klar. Beslut att köpa ny diskmaskin.
2. Läggnig av nytt golv diskuteras. Förslag att ta inköp av golvet till budget nästa år. Anders Z. skulle ta in offerter för att undersöka frågan.
3. Handikapps ramp för att ta sig in i stuga diskuteras. Skall ses över om det går att flytta den ramp som finns till andra sida av trappan.
4. Projektor diskuteras, beslut om att köpa en ny.
5. Städning i stugan fungerat.

◆ **PR & Info**

Det skall undersökas hur mycket det kan kosta för att göra ny hemsida.

◆ **Specialsök kommitte**

Fungerar bra, är ute visat upp vad specialsök innebär.

◆ **Tjänstehundskommittén**

Inget nytt

§7. Övriga frågor.

1. Förslag från medlem om regeländring diskuteras. Medlemsförslag skall skickas för diskussion till TK.
2. Planering av Medlemsmöte diskuteras:
 - Förslag om HLR-utbildning skall presenteras på medlemsmöte.
 - Tidigare diskuterades att bjuda in extern föreläsare Jörgen, som inte kan.
 - Förslag att ta kontakt med svenska räddningshundar som arbetar professionellt.
3. Skott på onsdagar diskuteras. Under hösten kommer det fortsätta utan förändring. Ny tag i frågan kommer att återupptas till våren för att kunna göra bättre planering.

§8. Nästa styrelsemöte blir 22 oktober.

§9. Möte avslutas 20:30.

Sekreterare Valentyna Yasinska

Ordförande Ingrid Tapper

Justerare Mathias Sköld Strandberg